

Referat fra Styremøte over skype. 17.12.19, oppstart 21.00.

Til stede: Iselin, Hilde, Christine og Ulf.

Sak 1. Avlsutvalget

Da det til tider er mye å gjøre for avlsutvalget ønskes det et nytt medlem.

Iselin tar kontakt avlsutvalget med forslag om nytt medlem og andre spørsmål fra styret.

Svar:

- Avkomsvurdering kan kun søkes om av nåværende eier av ponnien.

Styret diskuterer også om det skal være gratis å få sin ponni avkomsvurdert.

Flere andre foreninger har et gebyr, og det diskuteres hva dette eventuelt skal koste.

Svar:

- Avlsutvalget synes det er ok med en kostnad for dette.

Sak 2. Evaluering av finalehelg.

Komiteen synes arrangementet var vellykket.

Det ble noen kommunikasjonsfeil med fotografer, og det var enkelte ponnier det ble tatt mange bilder av og andre ingen.

Styret blir enige om at det må tydeligere kommuniseres på forhånd. Fotografene er velkommen inn i ringen. På finalearrangementet skal det alltid være minst en innleid fotograf, slik at vi sikrer oss bilder av alle til årboka.

Sak 3. Engasjement fra personer med verv i NPA.

Det er hvert år dårlig respons fra raserepresentanter til Årbok. Flere er i utgangspunktet fraværende.

Styret ønsker seg større engasjement og hjelp på arrangementer arrangert av NPA.

Det blir bestemt at samtlige skal påminnes nettvett.

Rutiner for styret strammes også inn.

Sak4. Årsmøte

Det kommer forslag til dato for Årsmøte. Hilde sjekker opp om Leangkollen har ledig.

Merethe får oppgaven med å organisere påmeldinger til lunsj og videre kontakt med hotellet.

Møtet avsluttes 22.30

Referat av Ulf Andre S. Hovde.